

AD INFINITUM

Abyss

Release Date: 11 October 2024

Blazing to the Top: Redefining Modern Metal with Their Most Innovative and Versatile Offering to Date!

Swiss/German modern metal frontrunners **AD INFINITUM** redefine their sound as they look to the future with their upcoming album, ***Abyss***, out October 11, 2024 via Napalm Records. Since breaking out into the scene in 2020, **AD INFINITUM** has experienced a remarkable rise, evolving their musical style with each release. While their earlier offerings showcased a symphonic metal approach, ***Abyss*** reveals a whole new side of **AD INFINITUM**, marking their most dynamic, modern and progressive record to date. Gripping, rhythmic riffs, infectious choruses, heavy breakdowns and singer Melissa Bonny's inimitable and increasingly versatile vocal approach present the band at the very top of their game - proving that these hard-working, ever-rising stars never fail in surprising their fans and critics alike. **AD INFINITUM** is Melissa Bonny (vocals), Adrian Thessenvitz (guitars), Korbinian Benedict (bass) and Niklas Müller (drums).

Abyss soars as a modern metal masterpiece, kicking off with the mesmerizing and catchy "My Halo", featuring powerful breakdowns and setting the tone for the album. The intensity continues with "Follow me Down", driven by entrancing riffs that solidify the band's technical prowess. "Aftermath" highlights **AD INFINITUM**'s energetic and experimental side, delivering potent growls and innovative compositions. "Euphoria" transports listeners to ethereal soundscapes, seamlessly blending genres from catchy pop to visceral Alt Metal, creating a unique and captivating experience. The mystic "The one you'll hold on to" follows with its powerful guitar riffs and haunting melodies, leading into the infectious "Parasite". This track spotlights Melissa Bonny's remarkable vocal abilities while giving ample space for impressive guitar work. The album culminates with "Dead End", a gripping, catchy finale that leaves a lasting impression. ***Abyss*** is an unmatched, skilled tour de force showcasing **AD INFINITUM**'s vast creativity and variety of inspirations.

With their spellbinding releases, **AD INFINITUM** have reached millions of fans on streaming and video platforms worldwide, with over 4.2M views for their hit "Unstoppable" alone. Furthermore, frontwoman Melissa Bonny is consistently drawn to exciting musical collaborations, demonstrating her matchless talent as featured guest for bands like Kamelot, Feuerschwanz and dArtagnan. 2024 has been a landmark year for the four-piece, highlighted by their US tour with symphonic metal masters Kamelot and power metal veterans Hammerfall. In early 2025,

and following the release of **Abyss**, they are set to embark on a European tour with folk metal pioneers Eluveitie and label-mates Infected Rain. This latest chapter marks a turn in their ascendant journey, with **Abyss** promising to leave a lasting impression on the modern metal scene.

Innovativer und vielseitiger als je zuvor! Das neue Album der Modern Metal-Durchstarter!

Die Modern Metal-Durchstarter **AD INFINITUM** veröffentlichen am 11. Oktober 2024 ihr neues Album **Abyss** via Napalm Records. Seit ihrem Debüt 2020 hat sich die Band mit Mitgliedern aus Deutschland und der Schweiz eine stetig steigende Fanzahl erspielt und ihren Stil mit jeder Veröffentlichung weiterentwickelt und verfeinert. Während **AD INFINITUM** zu Beginn ihrer Karriere mehr dem Symphonic Metal zugeschrieben werden konnten, verfolgt **Abyss** konsequent den Weg weiter, der sich bereits auf **Chapter III – Downfall** (2023) angedeutet hat, und offenbart neue, aufregende Facetten. Ganz ohne Frage ist **Abyss** das bisher modernste und progressivste Album der noch jungen Bandgeschichte. Die neue Platte steckt voller schneller Riffs, rhythmischer Refrains und pointierter Breakdowns, die perfekt auf die unverkennbare und vielseitige Stimme von Sängerin Melissa Bonny abgestimmt sind. **AD INFINITUM** sind Melissa Bonny (Vocals), Adrian Thessenvitz (Guitars), Korbinian Benedict (Bass) und Niklas Müller (Drums).

Abyss beginnt mit dem hypnotischen „*My Halo*“, das direkt den ersten Ohrwurm-Refrain offenbart. Melissa Bonnys Wechselspiel zwischen sanftem Gesang und heftigen Growls bietet die perfekte Überleitung zu „*Follow me Down*“, in dem messerscharfe Riffs die technische, instrumentale Versiertheit demonstrieren. Die vorab veröffentlichte Single „*Outer Space*“ entführt in galaktische Sphären und bereitet den Weg für das kraftvolle „*Aftermath*“, das **AD INFINITUMS** experimentelle Seite widerspiegelt. Mit „*Euphoria*“ unternimmt das Quartett einen Ausflug in von Pop-angehauchte Gefilde und liefert, gepaart mit packendem Alternative-Metal, einen weiteren epischen Höhepunkt des Albums. „*The one you'll hold on to*“ und „*Parasite*“ sind schneller und direkter mit kraftvollen Riffs und einer unglaublichen stimmlichen Performance, die dennoch Raum für instrumentale Glanzmomente lässt. Mit „*Dead End*“ rufen **AD INFINITUM** zum packenden Finale, das die musikalische Reise mit enormer Power abschließt. **Abyss** trifft punktgenau den Zahn der Zeit, steckt voller musikalischer Vielfalt und symbolisiert einen klanglichen Wandel, der zu jeder Sekunde absolute Authentizität verspricht.

Mit ihren bisherigen Veröffentlichungen haben **AD INFINITUM** weltweit Millionen von Fans erreicht – dafür sprechen, neben beeindruckenden Streaming-Zahlen, mehr als 4,2 Millionen Video-Views für die Hit-Single „*Unstoppable*“ und mehr als 3,5 Millionen Views für „*Marching on Versailles*“. Im Januar 2024 begleiteten **AD INFINITUM** die Symphonic Metal-Größen Kamelot und Heavy Metal-Urgesteine Hammerfall auf große US-Tour – ein absolutes Highlight für die aufstrebende Formation. Als gern gesehene Gastsängerin für Bands wie Kamelot, Feuerschwanz und dArtagnan stellt Frontfrau Melissa Bonny ihr enormes Potential in

regelmäßigen Abständen auch abseits von **AD INFINITUM** unter Beweis. Im Oktober 2024 ist die Band, pünktlich zum Album-Release, als Support von Kamelot in Europa unterwegs. Nach der Veröffentlichung von **Abyss** startet Anfang 2024 die gemeinsame Tour mit Eluveitie und Infected Rain.

